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 گاریدو چطور سرمربی
 پرسپولیس شد؟

رضـــا درویـــش در نشســـت خبـــری پـــس از امضـــای 
قرارداد خـــوان کارلوس گاریدو ســـرمربی اســـپانیایی 
پرســـپولیس گفت: ما چندین گزینه را مورد بررســـی 
قـــرار دادیم و تلاش های زیادی داشـــتیم تـــا گزینه ای 
در خـــور پرســـپولیس را انتخـــاب کنیم کـــه در لیگ 
برتـــر و لیـــگ قهرمانان آســـیا تیم را هدایـــت کند. ما 
از جوانـــب مختلـــف بررســـی کردیـــم تـــا بالاخـــره به 

گاریدو رســـیدیم.
و  و  ا بـــا  ی  یـــر تصو ت  ا کـــر ا مذ ر  بـــا یـــن  چند  
مدیربرنامه هایـــش داشـــتیم و ظرف ســـه چهـــار روز 
گذشـــته موفق شـــدیم تفاهمی با هم داشـــته باشیم 
که ایـــن تفاهم منجر بـــه امضای قرارداد شـــد و امروز 
در خدمـــت شـــما، کار را با ســـرمربی جدید شـــروع 
می کنیـــم. امیدوارم کـــه همکاری همه جانبه داشـــته 
باشـــیم و همه ما بتوانیم این ســـرمربی را در رسیدن 
به اهداف باشـــگاه کمک کنیم تا خواســـته هواداران 
که داشـــتن تیمی پرقدرت، هجومی و قهرمان است، 

مهیـــا کنیم.

طعنه درویش به سهامداران

مدیرعامل باشـــگاه پرســـپولیس در واکنـــش به این 
موضـــوع کـــه از بیـــن مالکان جدیـــد باشـــگاه، فقط 
بانک شـــهر وارد عمل شـــده است و از ســـایر بانک ها 
فقـــط اسم شـــان وجـــود دارد، گفـــت: بانـــک شـــهر 
قبـــل از اینکه متولی باشـــگاه ما شـــود، همیشـــه به 
پرسپولیس نظر داشـــت و از اول فصل گذشته ما هر 
وقـــت دچار نقصانـــی بودیم، چه زمانـــی که به لحاظ 
ارزی و چـــه ریالـــی باید تأمین می شـــدیم، به شـــکل 
وام بـــه ما کمـــک می کـــرد و از زمانی هم کـــه متولی 
باشـــگاه پرســـپولیس بانک هـــا شـــدند، شـــاید فقط 
تـــا امروز بانـــک شـــهر در چندین نوبت گره گشـــایی 
کرده و در 30 ســـال اخیر ســـابقه نداشـــته که باشگاه 
پرســـپولیس تمامی دیـــون بازیکنان را از گذشـــته تا 

امـــروز پرداخت کند.
از دو  آپشـــن ها و مانـــده بدهـــی کـــه   همین طـــور 
فصل پیـــش باقی مانـــده بـــود را پرداخـــت کردند که 
جای تقدیـــر و تشـــکر دارد. امیـــدوارم ســـایر اعضای 
کنسرســـیوم هم به باشـــگاه کمک کنند تـــا در فصل 

پیـــش رو پرقدرت تـــر کار کنیـــم.

درویش مذاکره با رامین را رد کرد
مدیرعامل باشگاه پرسپولیس درباره شایعات مطرح 
شـــده مبنی بر بازگشـــت رامین رضاییان بـــه این تیم 
گفـــت: مـــا ســـعی می کنیـــم حرفـــه ای رفتـــار کنیم و 
بـــا بازیکنی کـــه تحت قرارداد باشـــگاهی اســـت، وارد 

مذاکره نشـــویم.
 بـــا توجـــه بـــه صحبت هـــای مدیـــران آن باشـــگاه 
)ســـپاهان(، ایـــن بازیکن هـــم ظاهراً یک ســـال دیگر 
 قرارداد دارد و درســـت نیســـت با بازیکنی کـــه قرارداد 
دارد، وارد مذاکـــره شـــویم. مـــا با بازیکنـــی می توانیم 
مذاکـــره کنیـــم کـــه رضایتنامـــه داشـــته باشـــد و یـــا 
اینکه باشـــگاهش اعـــلام کند حاضر بـــه مذاکره برای 

بازیکنی اســـت.
 

خطری مالکیت پرسپولیس را 
تهدید نمی کند

مدیرعامل باشـــگاه پرســـپولیس در مـــورد اینکه آیا 
نگران نیســـت با تغییـــر دولت و بـــه خاطر تکمیل 
نشـــدن پروســـه واگذاری از وزارت ورزش به خاطر 
تکمیـــل شـــدن مـــدارک، مالکیـــت کنسرســـیوم 
منتفی شـــود، گفـــت: این مســـأله ربطی بـــه تغییر 

دولـــت ندارد.
 واگـــذاری در سیاســـت های کلـــی نظـــام تعییـــن و 
تصویب شـــده و سازمان خصوصی ســـازی هم روال 
کارش ادامـــه جریان هـــای واگـــذاری اســـت. یکی 
از برجســـته ترین کارهـــای دولـــت گذشـــته همین 
واگذاری بـــود و حتماً ادامه پیـــدا می کند. درویش 
گفـــت: اینکـــه چـــرا ســـهامداران دیگری پـــای کار 
نیامدنـــد، در قـــدرت و پیگیـــری مـــن یـــا باشـــگاه 

نیست.  پرســـپولیس 
متولیـــان امـــر افـــراد دیگـــری هســـتند ولـــی این 
دغدغـــه را به طور مکتـــوب، هم به متولـــی بالاتر و 
هم کنسرســـیوم بانکـــی اعلام کردیم کـــه واگذاری 

ســـهام ســـریع تر انجام شود.
 بانک شـــهر واقعاً بیشتر از حد ســـهامداری، بحث 
متولی گـــری را برعهده گرفته و مشـــکلات را مرتفع 

کرده است.

پرسپولیس زمین شماره 2 می سازد
درویـــش درباره بازدید گاریدو از امکانات ورزشـــگاه 
شـــهید کاظمی گفت: خدا را شـــکر پـــس از اینکه 
گاریـــدو بازدیدی داشـــت، گفت که فکـــر نمی کرد 

چنین امکاناتی وجود داشـــته باشـــد.
 مـــن هـــم گفتـــم که یـــک طرحـــی داریـــم که یک 
زمیـــن چمن دومی به ایـــن ورزشـــگاه اضافه کنیم 
و این طرح در حال آماده شـــدن اســـت و اگر ســـر 
ما در امـــور مربوط به نقل وانتقالات خلوت شـــود 

ســـعی می کنیم این طـــرح را به اجـــرا در آوریم.
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محمـــد قراگزلـــو / در شـــروع مراســـم معارفه خـــوان کارلوس گاریـــدو کلیپـــی متفاوت و 
جـــذاب از او پخش شـــد کـــه واکنش های ایـــن مربی، لب خـــط طولی، مقابـــل نیمکت 
و در تمرینـــات بـــه شـــکل جذابی پشـــت هم تدوین شـــده بـــود. بخش عمـــده ای از این 
ویدیوی هیجان انگیز که با یک موســـیقی حماســـی درهـــم  تنیده شـــده، می تواند هوادار 
پرســـپولیس یا بیننده ای مثل اهالی رســـانه حاضر در ســـالن محل کنفرانـــس را به وجد 

بیـــاورد و احتمـــالاً یکی در دلـــش بگوید: نه، انگار پرســـپولیس مربی خوبـــی آورده.
این »خوب« بودن که البته خیلی کلی اســـت و مفهوم مشـــخص و دقیقی ندارد اما آنچه از 
ایـــن ویدیو به مخاطب القا می شـــود، اینکه خوان کارلوس یک مربی اگرســـیو )تهاجمی( 
لـــب خط طولی اســـت و به عنوان یـــک مربی می توانـــد خالق صحنه هـــای جذابی مثل 
آنچه یورگـــن کلوپ و تومـــاس توخل ارائه می کردند، باشـــد کـــه برآیند ایـــن تصاویر این 
ذهنیـــت را به بیننـــده القا می کند که مربی خـــوب یعنی مربی برونگـــرا، تهاجمی و دارای 

واکنش های خاص در زمان غم و شـــادی.
در ویدیـــوی مورد اشـــاره، گاریـــدو را می بینیم که لب خـــط طولی رفتـــاری انجام می دهد 
کـــه می توان به چنین برداشـــتی از کاراکتر مربیگری او دســـت یافت اما آنچه در نشســـت 
خبری نخســـت این مربـــی نصیب مان شـــد، درســـت در نقطه مقابـــل این تصاویـــر قرار 

. می گیرد
گاریدو ســـعی داشـــت کوتاه و کلـــی حرف بزنـــد، وارد جزئیات نشـــود و از آنجایـــی که تازه 
وارد فوتبال ایران و باشـــگاه پرســـپولیس شـــده، حد و مرز خود را بشناســـد. از سوی دیگر 
انتخاب مدیر روابط بین الملل باشـــگاه پرســـپولیس به عنوان مترجـــم و صحبت کردن 
گاریـــدو به زبـــان انگلیســـی نیز باعث شـــده بود دایـــره لغـــات او محدودتـــر و محصور به 

عبـــارات کلی و بی خاصیت شـــود.
بعید اســـت توجیهی در کار باشـــد امـــا انگار این مربی کامـــاً تحت اختیار باشـــگاه بود یا 

از ســـوی باشـــگاه توجیه شـــده بود که حرفی نزند تا از همین روز اول تبدیل به داســـتان 
شـــود و رســـانه ها پی ماجرا را بگیرند.

مهمتر از این، آنچه باعث شـــد گاریدو در همان نشســـت اول به منفعل بودن متهم شود، 
جواب های تکراری و خنثی در مقابل ســـؤال های مهم نقل و انتقالاتی تیم جدیدش بود. 
او بارهـــا تأکید کرد که هیچ مشـــکلی با تیم بســـتن مدیران باشـــگاه نـــدارد و حتی وقتی 
باشـــگاه اقدام به جذب بازیکـــن جدید گرفت همه، از جمله خودش باید ســـکوت کنند!
اینکه گاریدو در مســـأله نقل و انتقالات تیمش خودش را کاماً کنار کشیده، هم می تواند 
خوب باشـــد هم بـــد. خوب از ایـــن جهت کـــه او به حق و حقـــوق خودش قانع اســـت و 
بـــرای درآمدزایی از قبـــل تحمیل بازیکـــن خارجی به پرســـپولیس برای باشـــگاه دندان 
تیز نکـــرده اســـت. اما ایـــن انفعال و تـــا این حد مطیع باشـــگاه بـــودن نیـــز از یک مربی 
صاحـــب کاراکتر و صاحب ســـبکی که از یکـــی از برترین فوتبال های دنیـــا می آید، عجیب 

و غیرقابل پذیرش اســـت.
اینکـــه گاریدو یک اســـکواد کامـــل را بدون کوچکتریـــن دخالتی تحویل بگیـــرد و تمرین 
دهد، انـــگار که او برای طبخ یک غذای ســـخت و لذیذ که باید در مســـابقه آشـــپزی مقام 
اول را بیـــاورد، هیچ دخالتی در تهیه مواد و ابزار آشـــپزی نداشـــته اســـت که این نشـــدنی 

بود. خواهد 
با ایـــن حال همین ماجرا می تواند دســـت او را برای توجیهات بعدی در صورت شکســـت 
و نرســـیدن به هدف نهایی که قهرمانـــی لیگ برتر و موفقیت در لیگ نخبگان اســـت، باز 

بگذارد که در نهایت به ضرر تیم و مدیران باشـــگاه پرســـپولیس خواهد شد.
البتـــه یک احتمال دیگر نیز وجود دارد؛ اینکه با رفتن در دل کار و شـــروع تمرینات نگرش 
ایـــن مربـــی و مـــدل صحبت کردنش هـــم تغییر کنـــد و همان چیزی شـــود که رســـانه ها 

دوســـت دارند و برای باشـــگاه نیز تا حدودی چالش برانگیز شـــود.

کنار ایستادن گاریدو؛ خوب یا بد؟

بخش عمـــده ای از صحبت هـــای رضا درویش 
در نشســـت خبری مربـــوط به معارفـــه گاریدو 
درباره بیرانوند بود و او مجبور شـــد به سؤالات 
پینگ پنگـــی یکی از خبرنـــگاران جواب بدهد.
درویش در پاســـخ به این پرســـش کـــه »اگر به 
عقـــب برگردیـــد باز هـــم حاضر می شـــوید که 
به قرارداد بیرانوند الحاقیـــه ای اضافه کنید؟«، 
گفـــت: در مفـــاد آن الحاقیه چیزی نـــدارد که 
اگـــر الان باشـــم یا ســـال دیگر بیایم مشـــکلی 
پیـــش بیاید. یـــک الحاقیـــه بود که پیشـــنهاد 
شـــد بـــه قـــرارداد ایـــن بازیکـــن اضافه شـــود، 
البتـــه موضـــوع الحاقیـــه از زمانـــی پیـــش آمد 

که ســـازمان لیگ اعلام کرد مبلـــغ 20 میلیون 
تومـــان قـــرارداد بیرانونـــد اضافه اســـت و باید 
تصحیح شـــود تا مشـــکلی پیش نیایـــد. به هر 
حال ایـــن الحاقیه اضافه شـــد و من هم گفتم 
که من اضافـــه کردم. جالـــب اینکه هیچ کس 
نمی پرســـد کـــه آیا بنـــدی از این الحاقیـــه اجرا 
نشـــده اســـت که باعث بروز مشـــکل شود. در 
ایـــن الحاقیه آمـــده بیرانوند حداکثر تـــا 15 روز 
بعـــد از مســـابقات مبالغـــی کـــه  طلـــب دارد را 
دریافـــت کنـــد و قبـــل از پایان این مـــدت این 
مبالـــغ به بیرانوند پرداخت شـــد. او در پاســـخ 
بـــه ســـؤالی مبنی بـــر اینکه چه دلیلی داشـــت 

باشـــگاه به بیرانونـــد فرصـــت 15 روزه پرداخت 
مطالباتـــش پـــس از پایـــان فصـــل را بدهـــد، 
گفـــت: به هر جهت توجیهی بـــود که بیرانوند 
داشـــت. حتماً مشـــکلات مالی داشته است! 
الحاقیـــه اصـــلاً محل بروز مشـــکل نبـــود و اگر 
دو روز زودتـــر هم می گفت پولـــم را بدهید، ما 
مشکلی نداشتیم و باشـــگاه محل تفاهم بود. 
ما بازیکنی داشـــتیم که هنوز لیگ تمام نشده 

بـــود و به مـــا گفت پولـــم را بدهید.
مدیرعامل باشـــگاه پرســـپولیس درباره اینکه 
همـــه اهالـــی فوتبـــال نســـبت به شـــخصیت 
بیرانونـــد شـــناخت دارنـــد و او دنبـــال فرصتی 

بـــود تا قراردادش را فســـخ کند، گفت: ســـؤال 
مـــن این اســـت کـــه این فرصـــت ایجاد شـــد؟ 
بیرانوند ســـال گذشـــته هم غیرقانونی فســـخ 
کرد. مســـئولان ذیربط در کمیته هـــای تعیین 
وضعیـــت و انضباطـــی بایـــد بگوینـــد کـــه این 
فســـخ درســـت بوده اســـت یا نه. ما بر اساس 
مفاد الحاقیـــه هیچ کدام از بندهـــای الحاقیه 
را نیمه تمام نگذاشـــتیم و قبـــل از موعد مقرر 
تمام دیون مان را پرداخت کردیم. متأســـفانه 
اصـــل موضـــوع را همـــه کنـــار گذاشـــتند و به 
حاشـــیه ها توجـــه می کننـــد. اگر به جـــای 15 
روز باشـــگاه در 16 روز پرداخـــت می کرد، محل 

ســـؤال بود کـــه با توجـــه بـــه اینکـــه بیرانوند 
به زمـــان دریافـــت اینقدر حســـاس اســـت 
چـــرا 15 روز نوشـــتید و در 16 روز دادید، این 
باید محل ســـؤال شـــود ولی اگر در 10-12 روز 

پرداخـــت کردیـــد، محل اشـــکال نیســـت. 
درســـت است؟

درویـــش در پاســـخ بـــه ایـــن پرســـش که 
»امکان بازگشت بیرانوند به پرسپولیس 
هســـت؟«، گفت: او قراردادش را فســـخ 
کـــرده اســـت و بایـــد ببینیـــم در کمیته 

تعییـــن وضعیت امکان برگشـــت هســـت 
. نه یا 

پشت پرده بند فسخ قرارداد بیرو؛ مشکات اقتصادی!

جلسه نماینده آل کثیر  و بادامکی بی نتیجه ماند

عیسی - پرسپولیس روی هوا
سوما یا افزایش سقف بودجه

العربی کوتاه نمی آید، پرسپولیس وسوسه شد

ناصر قراگزلو/ بعد از اینکه پرسپولیس 
نتوانســـت هیچ مهاجم بزرگـــی را برای 
خط حمله خود جذب کند با عیســـی 
آل کثیر تنها مهاجم ششدانگ خودش 
هم برای ماندن تـــا این لحظه به توافق 
نرســـیده است. روز شـــنبه مدیر برنامه 
و برادر عیســـی برای اینکـــه وضعیت او 
را برای ماندن مشـــخص کننـــد، راهی 
باشگاه پرسپولیس شدند تا با درویش 

مذاکره مهمی داشـــته باشند اما از آنجا 
که مدیرعامل پرســـپولیس بـــا گاریدو 
جلســـه داشـــت این جلســـه با حسین 
بادامکی معاون ورزشـــی باشگاه برگزار 
شد. البته جلسه برگزار شده خروجی 
خوبـــی نداشـــت؛ چه بســـا کـــه مدیر 
برنامـــه و برادر عیســـی معتقـــد بودند 
احتـــرام متقابـــل از طـــرف باشـــگاه در 
خصوص آنها رعایت نشـــده اســـت. از 
طرفـــی عیســـی آل کثیر معتقد اســـت 
فصـــل قبـــل در ســـطح 3 مالـــی بـــا او 
قـــرارداد بســـته اند به همیـــن دلیل در 
شـــرایط فعلی اگر باشـــگاه مایل است 
او تمدیـــد کنـــد، باید بـــا ایـــن بازیکن 
قراردادی در ســـطح یک بسته شود. با 
وجود این، مشـــکل کلی از اینجا ناشی 
می شـــود کـــه ســـطح پرداختی هـــای 
باشگاه پرســـپولیس شـــاید به نوعی از 
ســـطح پرداختی هـــای تیـــم تراکتور و 
ســـپاهان و حتی تیم رقیب نیز پایین تر 

است و همین مسأله موجب نارضایتی 
بـــا  نماینده هـــای عیســـی از جلســـه 
نماینـــده باشـــگاه شـــده و آنهـــا بدون 
رســـیدن به نتیجه و با ناراحتی جلســـه 
را تـــرک کرده انـــد. قـــرارداد عیســـی با 
پرسپولیس تمام شـــده و نماینده های 
ایـــن بازیکـــن در انتظـــار جلســـه بـــا 
مدیرعامل باشـــگاه هســـتند امـــا اگر با 
درویـــش هم به توافق نرســـند، شـــاید 
بهترین مهاجمی که بـــرای گلزنی روی 
او حســـاب کرده اند، در چند روز آینده 
مجبـــور به جدایی شـــود. بایـــد دید در 
روزهـــای پیـــش رو جلســـه بـــا درویش 
برگـــزار خواهـــد شـــد و نماینده هـــای 
آل کثیر به خواســـته خود می رســـند یا 
خیـــر. این در حالی اســـت که باشـــگاه 
پرســـپولیس تاکنـــون نتوانســـته جدا 
از عیســـی بـــا علیپـــور و آزادی و ســـایر 
مهاجمانـــی کـــه مد نظـــر داشـــت، به 

توافق برســـد.

حفـــظ  می رســـد  نظـــر  بـــه  کـــه  اینطـــور 
عبدالکریـــم حســـن در پرســـپولیس برای 
مدیران این باشـــگاه بســـیار دشـــوار شده 
اســـت. در همین خصـــوص، روزنامه الرایه 
قطـــر در شـــماره روز گذشـــته خـــود و در 
جدیدتریـــن آپدیـــت خبـــری از مذاکرات 
میان پرســـپولیس و العربی پرده برداشته 
و نوشـــته سرخ پوشـــان در صورتـــی مجـــوز 
صـــادر  را  حســـن  عبدالکریـــم  جدایـــی 
خواهنـــد کـــرد که العربـــی نیز با پیوســـتن 
عمـــر الســـوما بـــه پرســـپولیس موافقـــت 
کند. البته عمرالســـوما نســـبت بـــه انتقال 
به لیـــگ ایـــران مردد اســـت و ایـــن اقدام 
را در مســـیر حرفـــه ای خـــود با تردیـــد نگاه 
می کنـــد. مهاجـــم ســـوری پیشـــنهادهای 
حرفـــه ای متعـــددی از جملـــه از باشـــگاه 
احد عربســـتان دریافت کرده است ضمن 
اینکه قیمت بالایی هـــم دارد. با این وجود 
رضـــا درویش دربـــاره ماجـــرای عبدالکریم 
توضیـــح داد: چنـــد باشـــگاه قطـــری برای 

جـــذب او به ما پیشـــنهاد دادنـــد. مدیران 
2 باشـــگاه بـــه ایـــران آمدند. چند باشـــگاه 
پیشـــنهاد کردند. مشکلاتی داشت که خدا 
را شـــکر مرتفع شـــد. بـــه آنها هـــم گفتیم 
هم کیفیت بســـیار خوبـــی دارد، هم رابطه 
خوبی بین او، بازیکنـــان و هواداران وجود 
دارد. بنابرایـــن گفتیـــم فعـــلاً نمی توانیـــم 
او را از دســـت بدهیـــم و جایگزینـــی پیـــدا 
کنیم. امـــروز هم یکی از همان باشـــگاه ها 
نامـــه ای را بـــرای مـــن فرســـتاد و خواهان 
جذبش هســـتند. مدیرعامل پرسپولیس 
ادامه داد: خـــودش هـــم روز جمعه با من 
تمـــاس داشـــت و گفـــت موقعیتـــی برایم 
پیـــش آمده کـــه هم بـــه تیم ملی بـــروم و 
هـــم خانـــواده ام راحت تر هســـتند. ضمن 
اینکـــه علاقه منـــدی اش به پرســـپولیس را 
ابـــراز می کـــرد. مـــن هـــم خواهـــش کردم 
چون پرســـپولیس در این پســـت به او نیاز 
دارد و باید در آســـیا حاضر شویم، فعلاً این 
مســـأله را از ذهنت بیرون کن تا ببینیم در 

آینـــده چه می شـــود.
نکتـــه جالـــب اینجاســـت کـــه عبدالکریم 
ســـه روز قبـــل در مصاحبـــه ای گفتـــه بود 
مشـــکلش در قطر حل نشـــده و نمی تواند 
برگـــردد اما حالا درویش می گوید مشـــکل 
او حـــل شـــده و بـــا در نظر گرفتـــن علاقه 
حســـن به بازگشـــت بـــه نظر می رســـد اگر 
پیشـــنهاد العربی بالاتـــر برود امـــکان این 

انتقال وجـــود دارد.

گاریدو: هر بازیکنی بگیرند احترام می گذارم

پرسپولیس همیشه عطش قهرمانی دارد

وقتی باشگاه 
بازیکن جدید 
می گیرد همه 

باید سکوت را 
حفظ کنند، 
حتی خودم. 
باید همیشه 
در دسترس 

باشم تا هرگاه 
مدیرفنی 

نیاز داشت، 
نظرات فنی 

 خودم را 
اعلام کنم

هفته دیگر 
زمان مناسبی 

است که 
باشگاه 

بازیکنان 
مدنظر خود 

را جذب 
کند. الان 

هم بازیکنان 
خوبی داریم 
و تیم اول ما 

قوی است

ســـرمربی اســـپانیایی پرسپولیس 
به زبان انگلیســـی صحبت می کرد 
و امیر علی حســـینی مدیـــر روابط 
بین الملل باشـــگاه پرســـپولیس 
حرف هایـــش را ترجمـــه می کرد. 
جواب هـــای ایـــن مربـــی بســـیار 
کوتـــاه بود و ســـعی می کرد ســـراغ 

مسائل حاشـــیه ای نرود.
یـــر  مد ی  صحبت هـــا ز  ا بعـــد 
رســـانه ای پرســـپولیس و پخـــش 
مراســـم  گاریـــدو،  از  ویدیویـــی 
امضای قـــرارداد او بـــا حضور رضا 
درویـــش برگزار شـــد و بعـــد از آن 
ســـؤال و جواب هـــا آغاز شـــد که 
برخـــی از ســـؤال ها بـــه صـــورت 
مشترک از ســـرمربی و مدیرعامل 
پرســـپولیس پرسیده شـــد و البته 
جواب هـــا نکتـــه دندانگیـــری در 

نداشـــت. خود 

صحبت های ابتدایی
ز  ا  . به خیـــر صبـــح  و  ســـلام   
حضورتـــان بی نهایت سپاســـگزار 
هســـتم. افتخـــار بزرگی اســـت و 
ایـــن را بایـــد قبـــل از هـــر چیـــزی 
بگویم که ســـرمربی پرســـپولیس 
هســـتم. به خوبی اطلاع دارم که 
پرسپولیس باشـــگاه بزرگی است. 
پرســـپولیس و تیم های بـــزرگ در 
سراســـر دنیا خصوصیات مشترک 
دارنـــد و مهم ترین عامل هواداران 
تیم ها هســـتند. این خیلی واضح 
اســـت کـــه پرســـپولیس به خاطر 
هوادارانی که دارد، باشگاهی نامی 
و بـــزرگ اســـت. همان طـــور کـــه 
قبلاً گفتـــم، افتخار بزرگی اســـت 
که ســـرمربی پرســـپولیس باشـــم 
و نماینـــده میلیون هـــا هـــوادار. 
ایـــن بـــرای مـــن اهمیـــت دارد که 
هواداران احســـاس افتخار کنند. 
هـــدف اصلـــی مـــا قهرمانـــی و برد 
مســـابقات اســـت. قهرمانی میسر 
نمی شـــود مگـــر اینکـــه بازی هـــا را 

یکـــی پـــس از دیگری ببریـــم و به 
ســـمت این هـــدف پیـــش برویم. 
باشـــگاه تمام توان خود را خواهد 
گذاشـــت و بازیکنان خوبی داریم 
و مـــن هم بـــه عنـــوان ســـرمربی 
تـــلاش خواهم کرد. دوســـت دارم 
به تک تـــک بازیکنـــان کمک کنم 
تـــا کیفیـــت خودشـــان را نشـــان 
بدهنـــد. بایـــد بـــا ســـازماندهی و 
تمرینـــات بـــه این هدف برســـیم. 
در نتیجـــه مـــن نهایت ســـعی ام را 
خواهـــم کرد کـــه بازی به بـــازی به 
برد برســـیم و همان طور که گفتم 
احســـاس غـــرور را بـــا قهرمانی به 

هواداران برســـانیم.

معرفی بازیکن
 آنطور که من می بینم باشگاه روی 
با  من  می کند.  کار  موضوع  این 
مدیرعامل باشگاه و آقای بادامکی 
و  ست  ا ل  فوتبا  . م کرد صحبت 
در  اوقات  بعضی  فوتبال  در  باید 
هفته   . کنید قت  د ی  تصمیم گیر

که  ست  ا سبی  منا ن  ما ز یگر  د
را  خود  مدنظر  بازیکنان  باشگاه 
ن  یکنا باز هم  لان  ا  . کند ب  جذ
قوی  ما  اول  تیم  و  داریم  خوبی 

است.

  موفقیت در لیگ نخبگان
ینکه  ا ست  ا ضح  ا و که  ی  چیز  
عطش  همیشه  لیس  سپو پر
قهرمانی و برد را دارد. باشگاه های 
بزرگ همیشه دستورالعمل برد را 
می دانند  را  این  بازیکنان  دارند. 
تیم  ر  د حضور  با  ن  فشا هد که 
بزرگ چیست. شما دستورالعمل 
تنها  این  و  شوید  برنده  که  دارید 
راه است. خیلی نکته مثبتی است 
کار کنید  بازی کنید و  برای تیمی 
باشد.  آن  دستورالعمل  برد  که 
وقتی شما عطش قهرمانی دارید، 
و  مدیریت  هدف  این  برای  باید 
برنامه ریزی برای جنگیدن داشته 
ن ها  میلیو ه  یند نما ما   . شید با
هوادار هستیم و این تعداد هوادار 

برای برد هدفگذاری شده و ما هم 
برای آن می جنگیم. ما برای پیروزی 
هر  جنگید.  خواهیم  هدف  این  و 
مسیر  این  در  کسی  هر  و  بازیکن 
خواهد جنگید. این هدف مختص 
بازیکن و مربی نیست و هر کسی 
که فعالیتی در این باشگاه دارد، باید 

برای به نتیجه رساندن آن بجنگد.

 جدایی ستاره ها
 بله. اطلاع دارم و می دانم باشـــگاه 
پرسپولیس و مدیریت روی موضوع 
ترانســـفر کار می کند و من اطمینان 
کامـــل دارم که تیم خوبـــی را جمع 
خواهند کـــرد. بایـــد بازیکنانی پیدا 
کنیـــم کـــه واقعـــاً تیـــم را دوســـت 
دارنـــد و بـــرای تیم بـــازی می کنند. 
بازیکنانـــی جذب شـــوند که عطش 
بـــازی کـــردن در این تیم را داشـــته 
قهرمانـــی  هدف شـــان  و  باشـــند 
باشـــد. مطمئنم در روزهـــای آینده 
تیـــم کامـــل خواهـــد شـــد و بـــرای 

قهرمانـــی خواهیـــم جنگید.

حساسیت دربی
و  ست  ا رگی  بز تیم  لیس  پرسپو  
همیشه برنده بوده است و ما هم 
کار می کنیم  این فکر می کنیم.  به 
همیشه  بی  ر د  . باشیم ه  برند که 
که  خوشحالم  است.  رگی  بز بازی 
را در دنیا  بگویم دربی های زیادی 
به نتیجه رساندم. می دانم که دربی 
دربی،  بازی  و  دارد  اهمیتی  چه 
همیشه فوتبال نیست و باید روحیه 
جنگندگی داشته باشید. دربی یکی 
از بازی هایی است که باید همیشه 

برنده باشید.

 فلسفه شخصی
ن  یکنا ز با  ، ع ضو مو ین  مهم تر  
هستند. بازیکنان باید بهترین بازی 
را داشته باشند. بازیکنان همیشه 
باید بهترین باشند. اگر مربی بداند 
ن  یکنا باز مختلف  خطوط  ر  د که 
ین  بهتر  ، رد ا د کیفیت  با و  ه  د ما آ
شرایط را دنبال می کند. ما وظیفه 
و  داریم  را  بازیکنان   کردن  آماده 
فلسفه قهرمانی ما، جنگیدن برای 
بردن بیشتر و حالتی تهاجمی و اول 
گل زدن و پیروزی بیشتر خواهد بود. 
من می خواهم تیمی داشته باشیم 
که در تمامی خطوط از دفاع تا حمله 
بهترین باشد. باید به بازیکنان این 
فرصت را بدهیم تا بهترین عملکرد 

خودشان را به نمایش بگذارند.

 جذب بازیکن از اسپانیا
 مـــن مربـــی پرســـپولیس و مربـــی 
باشـــگاه پرســـپولیس هســـتم. این 
امر توســـط آقـــای درویـــش و آقای 
بادامکـــی انجـــام می شـــود و هـــر 
آنچـــه انجـــام دهنـــد، مـــن احترام 
می گذارم. مـــا بازیکنان قدرتمندی 
می خواهیـــم و اینکه از چـــه ملیتی 
باشـــند، مهم نیســـت. آنهـــا باید به 

تیـــم کمـــک کنند.

 مشورت با مربیان اسپانیایی
 من بـــا همـــکاران خـــودم صحبت 
و مشـــورتی بـــرای حضـــور در ایران 

نداشـــتم. با مربی بدنساز و کسانی 
کـــه نزدیک به تیـــم بودند، صحبت 
کـــردم. می دانـــم مربیـــان زیـــادی 
اینجا بودنـــد . مارتینز و پاکو خمس 
هـــم اینجـــا بودنـــد امـــا متأســـفانه 
نتوانستم با ایشـــان صحبتی داشته 

. شم با

 اختیار به مدیریت در بستن تیم
یکبـــار دیگـــر جـــواب می دهـــم.   
پرســـپولیس مدیرعامـــل و مدیـــر 
ورزشـــی دارد و تصمیمات را ایشـــان 

. می گیرنـــد
ایـــن اســـت  از تصمیمـــات   یکـــی 
کـــه مربـــی جدیـــد بیاورنـــد. وقتی 
مربـــی جدیـــد می آورنـــد، می گوید 
این تیـــم ماســـت، این تیـــم اصلی 
ماســـت،  بعضی هـــا رفتنـــد و ما این 
را می خواهیـــم و مـــن هـــم نظرم را 
می گویـــم. وقتـــی باشـــگاه بازیکن 
جدیـــد می گیرد همه باید ســـکوت 
را حفظ کننـــد، حتی خـــودم. باید 
همیشـــه در دسترس باشم تا هرگاه 
مدیرفنی نیاز داشـــت، نظرات فنی 
خـــودم را اعلام کنم. مـــن کاری که 
مدیرعامـــل بایـــد انجـــام بدهـــد را 
انجـــام نمی دهـــم، همین طور کاری 
کـــه باید مدیر ورزشـــی انجام بدهد 
را انجـــام نمی دهـــم. مـــن ســـعی 
می کنـــم کار خـــودم را بـــه بهترین 

شـــکل انجـــام بدهم.

 میانگین سنی بالا
 من معتقدم باید همیشه بهترین 
بازیکنان را داشته باشیم. یک زمانی 
بهترین بازیکن، 20 سال دارد و یک 
زمانی هم 31 ساله است. نباید روی 
سن بازیکن تمرکز کرد. همان طور 
که گفتم در هفته ای که می آید، روی 
بازیکنان تمرکز خواهیم کرد و وقتی 
تمرینات را شروع کنیم، تیمم باید 
بازیکنی  مهم  بازیکن  باشد.  کامل 
است که بتواند خوب تمرین کند، 
یا  20 ساله است  اینکه  از  صرفنظر 

30 ساله.

 امکانات باشگاه
بـــه  گذشته)یکشـــنبه(  روز  مـــن   
ورزشـــگاه رفتـــم و کلیـــه امکانات را 

دیـــدم. 
بـــه عقیـــده مـــن امکانـــات خوبی 
داریم و هر چیزی در جای مناســـب 
خـــودش قـــرار دارد و از هـــر چیزی 
کـــه می خواهـــم بـــرای تمریـــن در 

دســـترس باشـــد، رضایت دارم.

ترکیب کادر فنی
 کادر فنی باشـــگاه کســـانی هستند 
که الان در باشـــگاه حضـــور دارند. 
آقای ســـیدجلال حســـینی بـــه ما 
کمک خواهـــد کرد. چـــاوی اولیوا 
دســـتیار اول مـــن خواهـــد بـــود و 
ادریـــس به عنـــوان مربی بدنســـاز 
می شـــود.  اضافـــه  کادرفنـــی  بـــه 
به جـــز آنها، ســـایر افـــرادی که الان 
در پرســـپولیس هســـتند، کفایت 
می کنـــد. کادر فنـــی خوبـــی داریم 
که کامل اســـت و اکنـــون در محل 
کار  بـــه  مشـــغول  خودشـــان  کار 

. هستند

کنفرانس


